
Åpent brev til styret i Pihl AS 

Jeg er rimelig frustert nå. Skal dere innføre en serviceavgift?  

Og hva er det vi skal betale for med den , lurer jeg på da…. 

Vi betaler jo festeavgift i dyre dommer. Kommunen tar jo på seg å innkreve  

renovasjonsavgift, eiendomsskatt og den siste finurlige feieavgifta. Skal vi ha 

brøytet vei til hytta er det betaling for det og hovedvegen betaler vi jo 

bomavgift på, de fleste sågar hele året. Vann, kloakk og strøm er det jo 

hytteeieren sjøl som betaler for å få innlagt meg bekjent.  Vi takket nei til 

strøm, men har ikke noe imot at andre vil ha det. 

Dere sier at kostnader til drift og vedlikehold av infrastruktur har økt over tid. 

Det har sannelig festeavgifta gjort også !! 

Da vi bygde hytta i 1987 med egne midler fikk vi anlagt veg til hytta, denne 

vedlikeholder vi sjøl, det samme gjelder hytta. 

Jeg kan ikke med min beste vilje finne noe som jeg skal betale serviceavgift for. 

Dette kalles flåing , og utnyttelse av oss som vil ha et koselig fristed på fjellet. 
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